

[Text]

Mr. Kelly: It would cost you...

Mr. Peddle: To Montreal, I am sorry.

Mr. Kelly: It would cost you the 90 cents for the long distance phone call plus, I think, \$1.30. It is cheaper on the CNT. I think it is \$1.30.

The Chairman: No other questions to Mr. Desmarteau? Mr. Skoberg?

Mr. Skoberg: I am not sure which witness I will direct this to. Is it correct that there is only six hours daily Bell Canada service at this time, or is that under the DOT telegraph service?

Mr. Desmarteau: I do not have the exact time here, but I believe it is 6 or 7 hours a day that people can call out of Cartwright or we can call in to Cartwright, except as the gentleman said before that in some locations people use their radios or leave their radios open all day. However, we are giving six or seven hours HF radio service to these locations.

Mr. Skoberg: What I am concerned about is emergency services, of course, and if you have been reduced to the extent that you are not available or able to be available for anything that comes under an emergency situation and it is a major expenditure for Bell Canada, would it not be feasible to expect more service from Bell Canada in this regard, realizing this is not really our realm of jurisdiction here?

Mr. Desmarteau: I am not in a position to answer that.

Mr. Skoberg: Then, could I possibly ask the gentlemen who are here, what do you do in an emergency situation? How can you run somewhere and try to contact somebody if you have not got these facilities available that you had previously?

Mr. Kelly: If it should be a medical emergency we have the Grenfell Mission who have radio communication with the North West River. In any other emergency, I just do not know at the moment what you would do.

Mr. Skoberg: What is your population at Cartwright?

Mr. Kelly: Approximately 950 to 1,000 people, something like that.

[Interpretation]

M. Kelly: Cela vous coûterait...

M. Peddle: Excusez-moi, du Labrador à Montréal.

M. Kelly: Cela vous coûterait 90 cents pour l'appel interurbain plus, je crois, \$1.30. C'est moins cher par le service du CN. Je crois que c'est \$1.30.

Le président: Est-ce que vous avez d'autres questions à poser à M. Desmarteau? Monsieur Skoberg?

M. Skoberg: Je ne sais à qui je dois adresser ma question, mais je me demande si j'ai raison de dire que la Bell Canada ne donne que six heures de service par jour en ce moment ou est-ce le service de télégraphe du ministère des Transports qui est en vigueur?

M. Desmarteau: Je n'ai pas le chiffre exact ici—mais je pense six ou sept heures par jour les gens peuvent appeler de Cartwright ou on peut appeler à Cartwright, sauf, comme l'a dit ce monsieur, qu'il y a des endroits où les gens utilisent la radio ou laissent leur poste de radio ouvert toute la journée. Cependant, nous donnons de six à sept heures de service de radio à haute fréquence à ces localités.

M. Skoberg: Ce qui m'inquiète naturellement c'est le service d'urgence. Si votre service est restreint au point que vous n'êtes pas disponible ou que vous ne puissiez pas vous rendre disponible pour quelque cas d'urgence que ce soit et que cela représente des dépenses considérables pour la Bell Canada, ne serait-il pas possible d'obtenir un meilleur service de la Bell Canada à cet égard, compte tenu du fait que cela ne relève pas réellement de notre juridiction ici?

M. Desmarteau: Je ne suis pas en mesure de répondre à cette question.

M. Skoberg: Puis-je poser cette question-là aux témoins qui sont ici? Que faites-vous dans une situation d'urgence? Comment pouvez-vous vous mettre en rapport avec les secours si vous n'avez pas les services que vous aviez auparavant?

M. Kelly: Dans le cas des services médicaux, nous avons la Mission Grenfell qui est en communication radiophonique avec North West River. En cas de toute autre situation d'urgence, je ne puis vous dire en ce moment ce qu'il y aurait à faire.

M. Skoberg: Quelle est la population de Cartwright?

M. Kelly: Environ de 950 à 1,000 habitants, quelque chose comme ça.